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Bestuur
Het bestuur heeft vanaf de jaarvergadering gewerkt in twee onderdelen:

• Het Dagelijks bestuur (DB): Albertien, Klaas en Paula. Zij kwamen, op enkele 
uitzonderingen na, elke week bij elkaar om de lopende zaken te bespreken. In het kader 
van het project Wonen op Water (WOW) is Kees de laatste maanden ook aangeschoven.

• Het Algemeen bestuur (AB): alle leden, dus inclusief DB, kwamen maandelijks bij elkaar om 
met elkaar de lopende zaken te bespreken

Daarnaast was er op elke eerste maandag van de maand een openbare vergadering in de 
Mesdagstraat. Hierbij werden de lopende zaken besproken met alle aanwezigen en konden vragen 
worden gesteld.

Bestuurslid Bea van der Sleen heeft zich begin oktober teruggetrokken als bestuurslid. Ze liet 
weten dat ze moeite heeft om te volgen wat er allemaal gaande is. Enerzijds lag het aan het feit 
dat ze enige tijd nauwelijks heeft kunnen meedraaien vanwege ziekte en drukke werkzaamheden 
en anderzijds aan de werkwijze. 

Op het haven kantoor werd, door 1-2 bestuursleden en een Noorderhaven bewoner, 
deelgenomen aan “het overleg scheepvaartbelangen” in de frequentie van eens per 6 weken.

Er werd een gestructureerd periodiek overleg gevoerd over het wachtlijstmanagement en de 
uitgifte van ligplaatsen met de afdeling BWT van de gemeente.

Er vond in het verslagjaar twee maal formeel bestuurlijk overleg plaats met de betrokken 
wethouders.

In een aantal zaken hebben bestuursleden meegewerkt aan het behartigen van individuele 
belangen van bewoners. 

In 2011 is een start gemaakt met het digitaliseren van het (papieren) archief. Cliënten van Enter 
Digicentre van de Noorderbrug zijn aan het werk met het archief dat door Gert Jan verder bewerkt 
wordt en t.z.t. op de site geplaatst wordt. Ook Klaas heeft het archief op de website bijgewerkt met 
gegevens uit zowel zijn eigen archief als het archief van Jan Dulfer.

Het WCG maakt gebruik van de volgende manier van het informeren van bewoners over (lopende) 
zaken:

• maandelijks wordt het overzicht lopende zaken op de site geplaatst

• ad hoc wordt het e-mailbestand van nieuws voorzien (in 2011: 18 x)

• ad hoc worden nieuwsbrieven op papier verspreid (in 2011: 2 x)

• de woonschepenkrant verscheen weer in december.

Projecten

Riool 
In 2011 is Fase 2 afgesloten en een 3 jaar durende garantie periode ingegaan voor alle installaties. 
Er zijn nu nog 3 aandachtsgebieden voor wat betreft het riool: de woonschepenhaven, het Hoornse 
diepje en de Noorderhaven.
De schepen in de woonschepenhaven worden pas aangesloten op het riool als de vlonders zijn 
aangepakt. De installaties zijn wel overal geïnstalleerd.



De schepen en arken in het Hoornse diepje worden ng steeds geïnventariseerd. Er wordt door de 
gemeente in ieder geval een persleiding aangelegd. Indien gewenst kan schip of ark hierop 
aangesloten worden. Bij de informatie avond heeft het waterschap het gebruik van Helofietenfilters 
als ongewenst verklaard wegens het 'niet gecertificeerd' zijn. Dit is jammer omdat de omgeving 
van het diepje zich uitermate leent voor dit type zuivering. Er wordt door enkele bewoners nog 
uitgezocht of er alternatieve methoden gebruikt kunnen worden. 

Voor de  Noorderhaven is door Oranjewoud een startnotitie geschreven. Een aantal aspecten 
hierin waren teleurstellend voor ons. Niet in de minste plaats omdat er geen idee was wat er nu 
werkelijk nodig of mogelijk is aan boord van de schepen. Op aandringen van het WCG is ervoor 
gekozen om eerst een inventarisatie procedure op te starten. Hiermee kan worden bepaald wat de 
wensen van de bewoners en de mogelijkheden op de schepen zijn. De gemeente/Oranjewoud zet 
voornamelijk in op vuilwatertank met als alternatief een IBA.
Op dit moment is iets meer dan de helft van de schepen geïnventariseerd. Na de inventarisatie kan 
bepaald worden wat de consequenties zijn voor haven en bewoners. Aandachtspunten voor het 
WCG zijn: financiële gelijkschakeling van de verschillende gebruikte systemen, het toestaan van 
aanleg van overloop beveiliging en een leefbare situatie bij de keuze van plaatsing voor de uitzuig 
installaties voor de vuilwatertanks.

Wonen op Water
Burgemeester en wethouders heeft haar fiat gegeven om met inzet van een externe projectleider 
een plan van aanpak Wonen op het Water 2025 op te stellen. Deze projectleider, Harry van 
Ommen is in oktober begonnen met zijn werkzaamheden. Hij wil voor juni 2012 een plan opgesteld 
hebben waarin vier hoofdgebieden worden beschreven en voorstellen worden gedaan om 
eventuele (bestaande) problemen op te lossen. 

• beprijzing en zonering

• ruimtelijke ordening

• organisatie bij de gemeente/administratie

• kamerverhuur op het water
De lopende projecten Diepenring, woonschepenhaven en Noorderhaven blijven enerzijds als 
aparte projecten doorlopen maar zullen anderzijds aansluiten bij het algemene verhaal dat Van 
Ommen in mei 2012 op tafel hoopt te leggen. Zoals al uit de titel blijkt wordt verwacht dat de 
gemeente met dit plan opnieuw een lange termijnbeleid wil ontwikkelen voor wonen op het water in 
Groningen.

Het WCG is met Albertien en Klaas vertegenwoordigd in de zogenaamde kerngroep. Daarin zitten 
ook vertegenwoordigers van de gemeente. Deze kerngroep volgt en bewaakt de voortgang van het 
geheel en is verantwoordelijk voor de eindrapportage van het project. Daarnaast wordt per 
onderwerp een projectgroep gevormd waarbij Klaas en Albertien beide onderdeel van uitmaken. 

In 2011 zijn diverse overleggen geweest waarbij de praktische en juridische ervaringen van het 
WCG een belangrijke toevoeging waren.

2012
Omdat er in 2012 belangrijke zaken zijn gebeurd die rechtstreeks in contact staan met het WOW 
project dat in 2011 is gestart, hierbij een korte toelichting op de gebeurtenissen tot nu toe:

• In februari is een werkatelier geweest gericht op mogelijke nieuwe ligplaatsen. Het 
suikerterrein staat hierbij zelfs in twee zones beschreven; het echte huidige Hoendiep en 
de vloeivelden, beide als kansrijke zones.

• De plannen voor (onder andere) het Suikerwater, vertaald in het boekje ‘Water als drager’ 
hebben meegedaan in de wedstrijd voor initiatieven voor het Suikerterrein. Helaas heeft het 
plan geen prijs behaald, maar gelukkig maakt het onderdeel uit van de ontwikkelingen in 
het grote WOW project.

• De overleggen in de WOWwerkgroepen hebben de betrokken ambtenaren veel inzicht 
opgeleverd in de WOW onderwerpen. Helaas heeft het ook veel frustraties opgeleverd, zo 
veel zelfs dat Klaas heeft besloten om niet verder te willen werken in het WOW traject en 
het WCG. Kees neemt de plaats van Klaas in om er voor te zorgen dat er voortgang blijft 
van de betrokkenheid vanuit het WCG samen met Albertien.


